

## 日本早稻田大學萌芽學者訪問聯合書院 22/3/2010-28/3/2010

### Budding Scholar delegation from Waseda University, Japan visited United College



歡迎午宴上，院長馮國培教授(中)與早稻田大學國際教育部副院長水戶考道教授(左五)及早稻田大學萌芽學者交流團合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head posed a group photo with Professor Takamichi Mito, Associate Dean of the Center for International Education, Waseda University and the delegation of budding scholars from Waseda University at the welcoming luncheon.



交流團於立法會與大專校董暨立法會議員陳克勤先生會面。

The delegation met with the Hon Chan Hak-kan, CUHK Council Member cum Legco member at the Legislative Council.



課程與教學學系麥陳淑賢教授以「香港教育制度」為題向交流團作短講。

Professor Barley Mak from Department of Curriculum and Instruction delivered a talk on "Education System in Hong Kong" to the Waseda delegation.



早稻田大學的萌芽學者以「大學國際化」為題舉行專題研討會。

Budding scholars of Waseda University conducted a presentation on "Globalisation of Higher Education—Myth and Reality: The Case of Waseda University, Japan"

## 書院聚會—獎學金得獎人講座系列第三講 24/3/2010

### College Assembly — Lecture Series by Scholarship Recipients- Lecture 3



「張煊昌學業優異獎」得獎人暨浸信會呂明才中學校長鄭祖澤校友(76/生化)主講「從飛渡關山到阿凡達看未來的挑戰」。College alumnus, Mr C C Cheng (76/BCH), Recipient of "Thomas H C Cheung Prize" and Principal of Baptist Lui Ming Choi Secondary School, delivered a talk on "From Stagecoach to Avatar Facing Challenges Ahead".

院長馮國培教授(左)致送紀念品予鄭祖澤校友(中)，由書院輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented souvenir to Mr C C Cheng (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.



院長馮國培教授致送紀念品予書院校董會副主席暨基金會主席張煊昌博士，恭賀其寶號太平洋保險金禧誌慶，並感謝其對書院多年來的慷慨捐贈，作育英才。當晚出席的嘉賓包括多位獲張煊昌博士捐贈獎學金的校友及同學。

Professor Fung Kwok-pui, College Head presented souvenirs to Dr Thomas H C Cheung, Vice Chairman of the College Board of Trustees and Chairman of the College Endowment Fund Committee to congratulate the golden jubilee of his company "The Pacific Insurance Co., Ltd", and to extend gratitude to Dr Cheung for his kind support all along. Guests attending the dinner included alumni and students recipients of the scholarships donated by Dr Cheung.

## 書院通識科目【實踐領導才】結業禮 25/3/2010

### Closing Ceremony for College General Education Course "Leadership in Practice"

院長馮國培教授(右五)、香港童軍總會總監陳傑柱先生(右四)、書院輔導長王香生教授(左四)、書院通識教育主任余濟美教授(右三)、院務主任李雷寶玲女士(右二)、書院高級發展主任林偉源先生(最左)及香港童軍總會導師與聯合書院同學於結業禮大合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (fifth from right), Mr Anthony K C Chan, Chief Commissioner, Scout Association of Hong Kong (fourth from right), Professor Stephen H S Wong (fourth from left), Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education (third from right), Mrs Christina Li, College Secretary (second from right), Mr George W Y Lam, Senior College Development Officer (far left), instructors of Scout Association and United College students posed a group photo at the closing ceremony.

香港童軍總會安排資深培訓人員指導學生。

The experienced trainers of the Scout Association of Hong Kong gave coaching to United College students.

